
 

 

 

 

 

 

 

                                                                                               

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Het college van B&W van de gemeente Altena 
  
  
Almkerk, 24 april 2023 
  
  
Betreft: 
Adviesaanvragen: 
A (concept) Kaders beleidsregels ondersteuning minima 2023 
B Witgoedregeling 
C Altena bon 
 
  
Geacht college, 
 
Wij hebben in onze vergadering van 18 april 2023, mede na toelichting van uw 
beleidsambtenaar, bovenstaande onderwerpen besproken. 
Hierbij is het van belang op te merken dat de beleidsregels ondersteuning minima een 
eerste concept betreft waardoor wij nu pas een eerste suggestie kunnen geven. Wij 
hebben begrepen dat later een concrete adviesaanvraag zal volgen inclusief de diverse 
beleidsregels voor de verschillende regelingen. 
Wij zijn overigens verheugd over het feit dat u wat extra zaken beschikbaar wilt stellen 
voor de groep personen in Altena die het in deze tijd minder makkelijk hebben om rond te 
komen. 
 
Ad A 
Wij adviseren u mede ter vereenvoudiging in de uitvoering slechts één percentage voor 
wat betreft de draagkrachtberekening toe te passen namelijk 130% van het sociaal 
minimum. 



 

 

Het onderscheid tussen alleenstaande en meerpersoonshuishoudens wat in het 
betreffende stuk wordt voorgesteld achten wij minder reëel onder andere ten aanzien van 
woonkosten, energiekosten etc. 
Het gebruik van één percentage is bovendien makkelijker uit te leggen en, zoals 
hierboven al vermeld, eenvoudiger in de uitvoering. 
 
Ad B 
De witgoedregeling vinden wij, mede op grond van duurzaamheidsoverwegingen een 
goed initiatief en ondersteunen dit dan ook zeker. 
Wij achten het verstandiger ook hier uit te gaan van één percentage draagkracht zoals 
onder “A” genoemd namelijk 130%. Dezelfde argumenten gelden hier naar onze mening 
voor. 
 
Ad C 
Wij waarderen de initiatieven vanuit de raad. Wij achten de uitvoering hiervan, met name 
als het gaat om rechtvaardigheid en fraudegevoeligheid en de koppeling met uitsluitend 
lokale leveranciers een zaak die onuitvoerbaar is. 
De kosten die hiervoor naar onze mening dienen te worden gemaakt wegen niet op tegen 
het rendement. 
Wij hebben hierbij ook meegewogen dat een uniform draagkrachtpercentage van 130% 
de betreffende doelgroep beter ondersteunt dan een éénmalig iets als een bon. 
Wij ontraden u dit initiatief daarom. 
 
Ten slotte wachten wij de adviesaanvraag van de beleidsregels ondersteuning minima 
2023 af. 
 
 
 
Namens de BASDA, 
  
  
Henk Schouwenaars                        Jos Stegeman,    
voorzitter                                           lid                       
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